

Ref.: HO 3\3\2019\
Date: 18 December 2019

الرقم: م ر 3/3/2019 / 1579
التاريخ: 18 ديسمبر 2019م

Customs Notice No. (9) of 2019

إعلان جمركي رقم (9) لسنة 2019م

**Excise Goods Import Permits concerning
the Excise Price for tobacco products**

**تصاريح استيراد السلع الانتقائية
الخاصة بالسعر الانتقائي لمنتجات التبغ**

As per the Cabinet Decision No. (55) of 2019 on the Excise Price of tobacco products which came into effect on 1st December 2019, please be advised that the minimum excise price for tobacco products has been updated on the Federal Tax Authority (FTA)'s system as follows:

- The excise price for a cigarette will be AED 0.4 per cigarette. Therefore, the excise price for a 20-cigarette pack will be not less than AED 8.00.
- The excise price for a gram of water pipe tobacco (muasl), tobacco ready for use and other similar products will be AED 0.1 per gram.

استناداً إلى قرار مجلس الوزراء 55 لعام 2019 بشأن السعر الانتقائي لمنتجات التبغ الذي تم البدء به في 1 ديسمبر 2019، يرجى العلم بأنه تم تحديث الحد الأدنى لسعر الضريبة الانتقائية لمنتجات التبغ على نظام الهيئة الاتحادية للضرائب على النحو التالي:

- السعر الانتقائي لكل سيجارة سيكون 0.4 درهم لكل لفة سيجارة، وبالتالي سيكون الانتقائي لعبوة 20 سيجارة لا يقل عن 8.00 درهم إماراتي.
- السعر الانتقائي لكل غرام من تبغ الأرجيلة (المعسل)، والتبغ الجاهز للإستخدام والمنتجات الأخرى المماثلة سيكون 0.1 درهم لكل غرام.

For your information and necessary action as required.

للتفضل بالعلم واتخاذ ما يلزم.

Dr. Mohammed Abdullah Al Mehrezi

Director General

د. محمد عبد الله المحرزي

المدير العام

